
 

 

Protokoll från SKIF’s styrelsemöte i Jönköping 2017-11-24  

Christer Duvek  ordförande  
Anna Andersson  vice ordförande 
Oskar Danielsson  kassör 
KåGe Jönsson   ordinarie ledamot  
Anna Brännvall  suppleant   
Maria Brinkeback  suppleant  ersätter Anna Isaksson   
Hans Falk   suppleant  ersätter Maria Spjut 
Niklas Larsson  suppleant    

Håkan Ullefors  suppleant  

Marcus Pauckstadt Ordinarie ledamot 

Tobbe Hallberg  kanslist   

Bo Svensson   hedersordförande  

 

 

§1 Mötets öppnande  

 Ordförande hälsar välkomna och mötet öppnas.  

 

§2  Mötets behöriga utlysande  

 Mötet ansågs i behörig ordning utlyst. Kallelser och handlingar har skickats ut i god tid.    

 

§3  Fastställande av dagordningen    

Mötet fastställde dagordningen. Övriga frågor anmäldes och lades till på 

dagordningen under §15. 

  

§4  Föregående protokoll  

Föregående protokoll är inte publicerat då det inte var slutkorrigerat för distribuering. 

 

§5  Budget 2016-2017  

Kassören redogör för att förening har en stabil ekonomi.  

Gällande den stora posten EM i terräng 2017 är det ekonomiska resultatet inte 

fastställt ännu. 

Egna medel. Tre stycken obetalda medlemsavgifter; Karlstad, Halmstad och Karlskoga 

(dessa) vilande i dagsläget. I övrigt har alla föreningar betalat medlemsavgifter. 

Centrala medel: Förutom EM i terräng där alla kostnader inte är inne så återstår 

kostnader för sista styrelsemötet. 



Vi har fortfarande en del priser kvar att handla för 2017. Detta kommer att  faktureras 

innan nyår. 

För 2018 finns två stora budgetposter; det kombinerade förbundsmötet/40årsjubileet 

och NM i handboll.  

Utöver den ekonomiska uppföljningen tog kassör Oskar upp frågan från föregående 

möte om att försöka finna revisorer som geografiskt befinner sig närmare 

huvudkontoret och SKIF’s kansli. Oskar har frågat sina kollegor på ekonomi som kan 

tänka sig ställa upp.  

Styrelsen godkände de ekonomiska rapporterna.  

  

§6  Clas Amilons Pris 

Styrelsen tog fram dem nominerade och röstade fram en person. Resultatet redovisas 

på förbundsmötet i Jönköping 9-11 mars. 

  

§7  Förbundsmöte i Jönköping 9-11 mars 2018 

Det diskuterades om antalet. På förra förbundsmötet var vi ca 50-60st personer. 

Frågan togs upp om utöver aktiva arbetare, våra nordiska kamrater även veteraner ska 

bjudas in.  

Boende på hotell Savoj. Planerar att boka en lokal för mingel, mat och uppträdande. 

Alternativ på lokaler är; Rigoletto lokalen tar 100 personer. Andra förslag är 

Frimurarna, kulturhuset m.fl. Christer ska se över utbudet.  

Tidschemat kan se ut följande; start 13:30. Möte ett par timmar. Runt 19:00 20:00 

bankett. 

Vi undersöker alternativ på underhållning. Kostnad för detta max 25.000kr. Maria B 

kollar upp ett lokalt band från Norrköping med rötter i anstalten Kolmården. Falk 

kollar med anstalten Kumlas musikgrupp. Resultatet redovisas på nästa styrelsemöte. 

Tanken är också att synka ett styrelsemöte i samband med förbundsmötet inkl. Bosse 

och Barbro. Boka ett särskilt rum för detta. Christer undersöker saken.  

Kallelse förbundsmötet ska skickas en månad innan förbundsmötet. 15 Jan ska 

inbjudan ha skickats ut från Skif´s kansli.  

Inför mötet så arbetar Bosse och Barbro med förberedelser inför mötet. Bosse 

nämnde att arbetat går bra! Det efterfrågas om bilder för Skif 10 år tillbaka. Tobbe går 

ut med en förfrågan på krimnet.  

 

§8   Inför NM i handboll 2018  

 

NM i handboll arrangeras i Helsingborg sista helgen i maj; 26-27. Intresseanmälan ska 

gått ut senast i januari. Nya spelare på gång och det ser lovande ut säger Tobbe. 

Samling för samtliga spelare är onsdag den 23 maj. Kim Falkenback tar i februari över 

arbetet efter Anders Olsson.  Hotell är bokat. Samma priser som 2015 enligt Tobbe. 

Bankett på färjan som tidigare NM i Fotboll.   

Vi kombinerar ett styrelsemöte på plats i Helsingborg 24-25 maj. Styrelsen ska fundera 

på vilka som vill vara kvar lördag och söndag, Svar på mötet från Maria B, Falken, 

Niclas, Marcus och Hockey.  



Lite annat kring NM är; vid inköp av nya fotbollsdressar och shorts så går dem gamla 

tröjorna över till handbollen som träningströjor. Nya handbollsstrumpor är inköpta. 

 

§9  Friskvårdskampanjen 2017  

 

Friskvårdskampanjen och dess logga följer med in i 2018. Nytt för 2018´s kampanj blir 

en unik sida på krimnet där man kan registrera sina poäng. Blanketter att fylla i sina 

resultat som tidigare år kommer finnas kvar. Tobbe lade ett ärende hos 

kommunikation för hjälp- ärendet löst och vi har en sida för kommande kampanj.  

Som för 2017 har vi Ett pris per person som registrera och skickar in för perioden för 

första nivån och Ett pris för nivå två. Alt på priser för nivå Ett respektive två, blir en 

överraskning. Till priset första nivån skickas det även men en extra gåva även där blir 

det en överraskning.  

Det tryck som vi ska använda oss av 2018 ska vara ”friskvårdsgubben” som för 2017. 

Info om kampanjen ska ut inom hela KV. Tydlighet och mycket material. Vi önskar även 

fräscha upp den affischen från 2017. Ärende ska läggas till KSC för hjälp med detta.  

Vi diskuterade hur vi kan inspirera till att vara med i Kampanjen. Förslag för t ex HK 

som är stort och svårt att nå ut info till alla är att vid ett tillfälle t ex halvdag några 

timmar stå vid entrén informera med affischer och info. Inspirera helt enkelt.  

Vi diskuterade även att lägga till extra pris/ priser vid träning med barn, en partner, 

djur mm. Lägga till en rad för sidan på Krimnet för alla användare på KV som deltar i 

friskvårdskampanjen.  

 

§10  Inför kontaktmannaträffen i januari 2018  

Alt 1 plats Örebro 25-26 januari. Träffas kl.12:00.  

Alt 2 Stockholm. Dessa alternativ beroende på plats på hotell. I  

  

  

§11  SM-programmet år 2018  

SM i Innebandy (är inte klart). 

SM cykel Göteborg, förening- Lag & Moral F Göteborg 

SM skidor Mariefred, förening-Team KVA Mariefred 

SM bowling Norrköping, förening -PoIF 

SM fotboll Hinseberg, förening- Koppartornets IF 

SM five a side Salberga, förening- Pk Silvermuren 

SM terräng Skövde, förening- Stöllaröck  

SM golf Norrköping, förening-PoIF 

SM racket ( ? ) 

 

§12  Korpen 

KåGe informerar; inget att tillägga.  

Ingen medlemsavgift har inkommit från Korpen. 

 

§13  Inkomna skrivelser  

 FD kontakt för längd; Fredrik Melén har slutat. Ny kontaktperson är Linnea Söderberg.  



Mikael Färmby: Kontakt för Racket. Anser att deltagandet på SM racket är lågt. 

Jeanette Tano. Ett förslag på friskvård/ friskvårdsidé- att träna med sina barn sin 

familj.  Vi i styrelsen har lagt till att man får ett extrapris vid friskvårdskampanjen om 

man har en kollega, sitt barn eller t e x djur med vid minst 5 tillfällen av sin träning.  

En medarbetare inom KV har en önskan om att Införa styrkelyft som en SM gren. 

Mats Ekberg ny kontakt handboll. 

Skifs nya SM gren- cykel ersätter racket med start 2018. Test på max 3 år. 

Kontaktperson är till en början Karin Herder. 

Företaget sportkompetens. Lyfta in kända idrottsprofiler- för föreläsning. Christer, 

Anne-Chatrine Älgevik ska träffa företaget under jan-feb. Mer info kommer efter det. 

 

§14  Övriga frågor  

Idrottsambassadörer. Tobbe tar upp info på krimnet. En tanke t ex 4-5 ST för våra olika 

SM grenar som stöd med våra kontaktpersoner.  

Christer haft samtal med Johan Modin gällande Tobbes kanslitjänst. Johan arbetar på 

att Tobbes tjänst ska bli permanent. 

Niclas informerar. Motion gällande stadgarna. Om styrelsetillsättningen där man har 

som målsättning att alla ska vara ordinarie ledamot istället för x antal suppleanter som 

ej har någon rösträtt. Detta efter bl. praktiska grunder. 

EM terräng Gruvberget. Både styrelsen och deltagande tycker att det var ett bra 

genomfört arrangemang.  

 

§15   Nästa sammanträde 

 Kommande styrelsemöte hålls i Örebro den 25-26 januari.  

  

 

§16  Mötet avslutas  

 Ordförande tackar deltagarna för visat intresse och förklarar mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet:      Justeras:   

 Maria Brinkeback  Christer Duvek 
 

Maria Brinkeback  Christer Duvek 

sekreterare        ordförande  

 

 



 


